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STROJNÍCKA FAKULTA STU, Nám. slobody 17, Bratislava 
 

Zápisnica č. 10/2007 – 2008  
zo zasadania AS SjF STU zo dňa 22. 4. 2008 o 13:30 h 

 
Prítomní 
Ing. M. Bachratý, PhD., Ing. J. Beniak , Ing. D. Čurka, PhD., RNDr.J.Gabková, 
prof.Ing.G.Hulkó, DrSc., Ing.V.Chmelko,PhD., Ing.Š.Gužela,PhD., RNDr.S.Halusková,PhD., 
doc. Ing. Z. Iždinská, PhD., doc.Ing.R.Olšiak,PhD., Ing.P.Petrák, PhD., Ing.F.Ridzoň,PhD., 
Ing.C. Schmidtová, Mgr. K.Vassalová, Paedr. J.Žídek, M.Fábry, Bc. S. Haringová, Bc. J. 
Kapustinec, T.Petrilák, M. Šulaj 
 
Program: 
1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Kontrola uznesení 
3. Aktuálne informácie z rokovaní AS STU a kolégia rektora 
4. Správa o činnosti SjF za rok 2007 
5. Návrh metodiky delenia dotačných prostriedkov na pracoviská 
6. Rôzne 
 

K bodu 1 
Zasadanie otvoril predseda AS SjF Ing. V. Chmelko, PhD. Program bol prijatý. Dvaja 

členovia sa hlasovania o prijatí programu zdržali. 
 

K bodu 2 
Prodekan doc. Ing. M. Králik, PhD. uviedol dopracované pripomienky k materiálu 
„Dlhodobý zámer rozvoja SjF STU na roky 2007 – 2011“. Po diskusii členovia AS hlasovali 
o akceptovaní pripomienok do uvedeného materiálu: 
Počet členov AS:  24 
Počet prítomných:  19 
Súhlas vyjadrilo:  17 
Proti:    2 
Zdržali sa:   0 
 
K bodu 3 
Ing. V. Chmelko, PhD informoval o rokovaniach AS STU a kolégia rektora. Dotácie na rok 
2008 SjF budú mať mierny nárast. Na SjF je zlý pomer medzi počtom pedagogických 
a výskumných pracovníkov a pretrváva prezamestnanosť. 
 
K bodu 4 
Správu o činnosti SjF za rok 2007 prezentoval prodekan doc. Ing. F. Urban, PhD. Dekan 
fakulty doc. Ing. Ľ. Šooš, PhD. vyzval prítomných propagovať SjF v rôznych médiách. 
Uviedol, že správa o hospodárení za rok 2007 bude samostatná príloha. 
V diskusii sa členovia zaujímali o analýzu pracovného zaťaženia pracovníkov, o SWOT.  
Hlasovanie o predloženom materiáli: 
Počet členov AS:  24 
Počet prítomných:  20 
Súhlas vyjadrilo:  20 
Proti:    0 
Zdržali sa:   0 
 
K bodu 5 
Návrh metodiky delenia dotačných prostriedkov na pracoviská predstavil doc. Ing. Ľ. Šooš, 
PhD. Materiál vychádza z Metodiky Ministerstva školstva SR. 
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V diskusii sa členovia vyjadrovali k bodu 5, ktorého znenie je nasledovné. Objem 
mzdových prostriedkov vyčíslený pre jednotlivé ústavy sa koriguje na tzv. maximum 
nárastu +10% oproti dekretálnym MP. Garantované minimum pre ústavy je vo výške 90% 
z tarifných platov. Vedenie školy prezentovalo tabuľky o pracovnom a mzdovom podiele 
jednotlivých ústavov SjF. Predložené tabuľky a grafy budú zaslané e-poštou členom AS. 
Z diskusie vyplynulo, že v bode 5 treba doplniť vetu „Pre nasledujúce roky je základom pre 
výpočet garantovaného minima a maximálneho nárastu pridelený podiel mzdových 
prostriedkov z predchádzajúceho roku“. 
V bode I/6 posledná veta znie:“ Členov vedenia pre výpočet PMZ započítame 3-násobne.“ 
Na záver diskusie členovia AS SjF žiadali vedenie školy dať materiály na prerokovanie 
aspoň dva dni pred zasadaním senátu.  
Hlasovanie o predloženom materiáli: 
Počet členov AS:  24 
Počet prítomných:  20 
Súhlas vyjadrilo:  14 
Proti:    0 
Zdržali sa:   6 
 
K bodu 6 
Členovia AS navrhli volebnú komisiu pre nové voľby do študentskej akademickej obce 
v zložení: doc. Ing. Z. Iždinská,PhD., Bc. O. Smyk, Bc. D. Zeumer. Hlasovanie za 
navrhnutú komisiu: 
Počet členov AS:  24 
Počet prítomných:  16 
Súhlas vyjadrilo:  16 
Proti:    0 
Zdržali sa:   0 
Bc. S. Haringová sa v mene študentov pýtala, prečo nie je možné do konca druhého 
ročníka bakalárskeho štúdia zmeniť študijný program.  
RNDr. J. Gabková  hovorila o kladnom ohlase Strojníckej olympiády.  
Správa o termíne propagácie SjF v médiách bude zaslaná členom AS e-poštou. 
 
Prijaté uznesenia: 
10.1 AS akceptoval pripomienky do materiálu“ Dlhodobý zámer rozvoja SjF STU na roky 

2007 – 2011“ 
10.2. AS vzal na vedomie správu o činnosti SjF za rok 2007. 
10.3. AS schválil „Návrh metodiky delenia dotačných prostriedkov na pracoviská“ 

s pripomienkami. 
10.4. AS schválil volebnú komisiu pre voľby  študentskej akademickej obce. 
10.5. AS žiada vedenie školy, aby preverilo možnosť zmeny študijného programu do 

konca druhého ročníka bakalárskeho štúdia podľa $70, odseku 1, písmeno l. 
 
 
 
 
 
Zapísala:        
RNDr. Soňa Halusková, PhD.    Ing.Vladimír Chmelko, PhD. 
         predseda AS SjF 


